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      Nasza misja to wspieranie Klientów w maksymalnym wzroście i rozwoju oraz osiąganiu największych sukcesów przy jednoczesnym pozostawaniu w stanie relaksu. 

Nasze wartości to: dążenie do doskonałości, bardzo wysoka jakość usług oraz obsługi Klienta, prawda i uczciwość, służenie naszym Klientom z miłością i radością. Chcemy zostawić ten świat lepszym, niż go zastaliśmy.

Zespół Akademii Szczęśliwego Człowieka
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Coachingi biznesowe

Nasi Klienci to ludzie sukcesu - właściciele dużych i średnich Firm oraz managerzy, których celem jest jeszcze większy wzrost oraz rozwój pozostając w dobrej kondycji fizycznej i psychicznej. Efektem pracy będzie nauczenie się przebywania cały czas w pozytywnym stanie energetycznym, bo jest to fundament osiągania sukcesów w biznesie. Rezultatem będzie jeszcze efektywniejsza praca nad budowaniem Firmy i/lub zarządzaniem Firmą, zespołem pozostając w stanie relaksu.

Więcej o coachingach biznesowych »
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Szkolenia i warsztaty dla biznesu

Naszą misją jest, aby Firmy odnosiły jak największe sukcesy, wzrost i rozwój. Najlepsi trenerzy na rynku prowadzą dla naszych Klientów najwyższej jakości szkolenia i warsztaty przez. Pracujemy autorską metodą ASC opracowaną przez Aleksandrę Warsztocką opartą m.in. na dorobku naukowym dr Davida Hawkinsa. Naszym przesłaniem jest, aby wykorzystać każdą minutę maksymalnie efektywnie. To co nas wyróżnia to atmosfera radości i wzajemnej życzliwości oraz akceptacji.

Więcej o szkoleniach i warsztatach dla biznesu »
  
  
  






        
  
      [image: ]

Uwalnianie negatywnych emocji

Nasze samopoczucie, zdrowie psychiczne i fizyczne oraz dostatek są zależne od tego, co utrzymujemy w naszej podświadomości. Kiedy uwolnimy negatywne emocje, przekonania i programy z poziomu nieświadomego w sposób automatyczny następuje znacząca poprawa we wszystkich obszarach życia.

Uwalnianie negatywnych emocji z podświadomości polega na pracy z ciałem i oddechem podczas głębokiego relaksu. Służy przekroczeniu poziomu ego poprzez uświadomienie sobie negatywnych emocji i fałszywych przekonań, które determinują nasze zachowanie, samopoczucie, zdrowie, to jak układają się nasze relacje w związkach, a nawet jaki rodzaj pracy wybieramy.

Więcej o uwalnianiu »
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      „Szczęście może pochodzić wyłącznie z twego wnętrza i jest wynikiem twojej miłości. Kiedy uświadamiasz sobie, że nikt inny nie może sprawić, że będziesz szczęśliwy i że szczęście jest owocem twojej miłości, staniesz się mistrzem w największej sztuce – sztuce miłości.” 

Don Miguel Ruiz
  
  
  





    
      




  
    
          


  
  
    



        
  
  

  
  

[image: ]


  
  








        
  
  

  
  

[image: ]


  
  








        
  
  

  
  

[image: ]


  
  








        
  
  

  
  

[image: ]


  
  








        
  
  

  
  

[image: ]


  
  






    

  


  
    Poprzednie
    
    Następne
  



    
      




	

  
  



        
  
  

  
  

[image: Aleksandra Warsztocka - Założycielka Akademii Szczęśliwego Człowieka]


  
  








        
  
       

Aleksandra Warsztocka

Założycielka Akademii Szczęśliwego Człowieka, dyplomowana trenerka i coach, absolwentka Szkoły Trenerów Organizacji Pozarządowych Stop, Akademii Coachów Trop. Prowadzi coachingi i warsztaty w biznesie oraz indywidualne sesje. Prowadziła wiele szkoleń dla firm z różnych branż: Orange, Plus GSM, Eurocash, Hotel Aquarius SPA w Kołobrzegu, Hotel Bryza w Juracie, Szpital na ul. Kopernika, UM Pruszków, Dom Dziecka w Pleszewie. Specjalizuje się w pomaganiu ludziom, aby osiągali największy wzrost i rozwój w swoim życiu pozostając jednocześnie w stanie relaksu i radości. Pasjonuje się wszelkiego rodzaju aktywnością na łonie natury- uwielbia wędrówki piesze w lesie i górach, żeglarstwo, narciarstwo oraz jazdę na rowerze.

“Mam intencję wnieść jak największą wartość do życia ludzi i zostawić świat lepszym niż go zastałam. Pracuję nad pozytywną dyscypliną umysłu i przekraczaniem poziomu ego. Głęboko wierzę w to, że to co utrzymujemy w umyśle manifestuje się w świecie zewnętrznym - zmiana myślenia przekłada się na pozytywne rezultaty (zdrowie, sukces i szczęście). Medytuję codziennie i moją intencją jest stać się akceptacją, miłością i radością oraz być przykładem pozytywnej energii.
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      Mikołaj Warsztocki

W Akademii zajmuje się wsparciem technicznym i IT oraz obsługą mediów społecznościowych. Z jego pasji wynika tworzenie materiałów foto i video. Jest nieocenionym pomocnikiem w wielu kwestiach i cały czas się rozwija, aby służyć jak największej ilości osób. Uwielbia długie wyprawy rowerowe i wszelkiego rodzaju podróże które pomagają odkryć mu samego siebie i swoje emocje. Ma 20 lat i pracuje od 5-tego roku życia (początkowo na planach filmowych) obecnie przy coraz bardziej odpowiedzialnych zadaniach w dynamicznie rozwijającej się Akademii należącej do Jego Mamy.

“Uważam, że życie to piękna podróż, a to jak ją spędzimy zależy tylko od nas samych. Nic nas nie ogranicza, jedynie nasz umysł. Mam wizję dokąd chcę dotrzeć, jak ma wyglądać moja droga i bardzo konsekwentnie się tego trzymam, abym nie żałował żadnej chwili swojego życia. Wierzę, że dając komuś miłość, akceptację i uśmiech na twarzy wróci to do mnie z wielokrotną mocą".
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